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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-8 
Rijeka, 03. 05. 2023. 

 
ZAPISNIK 

S 2. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

2. sjednica VMO Mlaka održana je 03.05.2023. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Layla Munitić, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Mladen Mandić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Rebalansa Financijskog plana MO Mlaka za 2023. godinu. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Rasprava o prijedlozima prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2024. godinu. 
4. Rasprava o realizaciji programa „Dani MO“. 
5. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave jednoglasno je usvojen Rebalans Financijskog plana za 2023. 
godinu. 
 

AD 2 
Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo 2 dopisa građana iz ulice V. P. Širole u kojima se predlaže 
postava ležećeg policajca na lokaciji između kbr. 12 i 14. zbog smanjenja brzine i 
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povećanja sigurnosti pješaka. Uvrstit će se u prijedloge komunalnih prioriteta za 
sljedeću godinu, kao i izgradnja pločnika za prolaz pješaka uz neboder kod kbr. 10. 
 

 Vijeće prima na znanje obavijest udruge Urbani separe u kojem se navodi da ima u 
planu organizirati razna događanja na području MO Mlaka i Sveti Nikola.  
Fotografije komunalnog nereda proslijeđene su Komunalnom redarstvu. 

  
AD 3 
Vijeće je raspravljalo o prijedlozima građana koji su pristigli putem mail-a i web obrasca i donijelo 
sljedeći: 
 
       Zaključak: 
 

 Dopis građana koji se odnosi na održavanje parka Mlaka proslijeđen je nadležnom 
Odjelu za komunalni sustav koji mu je odgovorio što je sve napravljeno.   
Postavljeno je 16 košarica, veliki spremnici za otpad i 4 nosača s kutijama s 
vrećicama za pseći izmet. Čišćenje staza, odmorišta i dječjih igrališta, obavlja se 
2x tjedno, a travnjaka i biljnog pokrova 2x mjesečno. Košnja travnjaka uz potok i 
cvjetnu gredicu obavit će se do kraja mjeseca. Orezivanje i uklanjanje polomljenih 
stabala obavit će se tijekom proljeća. Staze, stubišta i kamena opločenja se svake 
godine saniraju iz sredstava redovnog održavanja zelenih površina. Četiri fontane 
u Parku će se temeljito oprati I očistititi, te pustiti u rad. Dugoročno rješenje 
navedene problematike predstavlja prvenstveno edukacija građana s ciljem 
podizanja ekološke svijesti i odgovornog ponašanja svakog pojedinca. 
 

 Zahtjev za formiranje drvoreda listopadnih stabala cijelom dužinom Ulice Rikarda 
Benčića od križanja s Zvonimirovom ulicom do križanja s Ulicom Franje Čandeka 
nije prihvatljiv, potrebno je kontaktirati građana na koje pozicije je konkretno 
mislio u zahtjevu za sadnju stabala na adresi Branka Blečića 2.  

 

 Zahtjev za  iscrtavanje žutih cik cak linija pored zida na ulazu u ulicu Ivana Sušnja 
će se proslijediti Rijeka Plusu.   
 

 Potrebno je zatražiti detaljnije objašnjenje prijedloga da se cestica koja ide oko 
parkića ispred zgrade Remigio Picovich kbr. 1 pretvori u jednosmjernu jer 
sadašnja dvosmjerna opcija prometovanja stvara probleme vozačima.  

 

 Ostali prijedlozi o kojima se raspravljalo:  
- Postava stupića na dijelu ulice G. Duella između kbr 8 i 10 (pored dječjeg  
  igrališta) 
- Postava ograde oko dječjeg igrališta u ulici G. Duella između kbr. 8 i 10  
- Asfaltiranje kolnika u ulici G. Duella od kbr. 1-13 
- Asfaltiranje kolnika – prilaza zgradi G. Duella 2 
- Postava “ležećeg policajca” u ulici V. P. Širole između kbr. 12 i 14 
- Izgradnja pločnika za prolaz pješaka uz neboder u ulici V. P. Širole kod kbr. 10. 
 

 Vijećnici će svoje prijedloge dostaviti mailom prije sljedeće sjednice 

 Na sljedećoj sjednici će se nastaviti rasprava i donijeti prijedlog komunalnih 
prioriteta MO Mlaka za 2024. godinu. 
 

AD 4 
Vijeće je raspravljalo o realizaciji programa Dani MO i donijelo sljedeći: 
 
       Zaključak: 

 

 U tijeku je 8. po redu Fotografski natječaj "Fotkaj Mlaku 2023" (prijave se primaju 
do 12. svibnja). Selektor natječaja je  gdin Aleksandar Tomulić, član HDLU Rijeka 
i Excellence  Fédération Internationale de l'Art Photographiq (EFIAP). 
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 Nakon odabira max. 18 najboljih radova potrebno je razviti fotografije, uokviriti ih 
i postaviti izložbu u dvoranu MO Mlaka, te napraviti katalog. 
 

 5. svibnja od 18 do 21 h u Šahovskom domu Brajda Blaža Polića 2 održat će se 
tradicionalni Šahovski turnir za kadete i juniore polaznike cjelogodišnje Škole 
šaha pod vodstvom g. Gorana Mufića uz podjelu 3 medalja za pobjednike i za 
najbolje plasiranu djevojku. Učesnicima će se također podijeliti diplome za 
sudjelovanje i utješne nagrade. 

      
AD 5 
 
     Zaključak: 
 

 Vijećnici su uočili komunalna oštećenja i loše izvedene radove nakon prekopa, te 
će se zahtjevi za sanaciju istih proslijediti nadležnim gradskim odjelima. 

  

  
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
 

  
 

 

       
 
 

 
 

 

      
 
 

 

 
  

  
 


